
1 
 

RADA  GMINY  P O C Z E S N A 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

P r o t o k ó ł  Nr XXXV/2018 
 

ze  zwyczajnej  Sesji  Rady  Gminy  P o c z e s n a 

w dniu  26 kwietnia 2018 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poczesna, dnia  2018-04-26 



2 
 

P r o t o k ó ł  Nr  XXXV/2018 

z obrad zwyczajnej Sesji Rady Gminy  P o c z e s n a 

w dniu  26 kwietnia 2018 roku. 

Podjęto uchwały: 

1. Uchwała Nr 303/XXXV/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za 2017 rok. 

2. Uchwała Nr 304/XXXV/18 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu 

Ośrodków Zdrowia w Poczesnej. 

3. Uchwała Nr 305/XXXV/18 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poczesna na lata 2018-2029. 

4. Uchwała Nr 306/XXXV/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

5. Uchwała Nr 307/XXXV/18 w sprawie zmiany uchwały Nr 275/XXXII/17 Rady 

Gminy Poczesna z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie budżetu gminy na 

2018rok. 

6. Uchwała  Nr 308/XXXV/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Śląskiemu. 

7. Uchwała  Nr 309/XXXV/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Częstochowskiemu. 

8. Uchwała Nr 310/XXXV/18 w sprawie przyjęcia od Województwa Śląskiego do 

prowadzenia zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 904 w 

gminie Poczesna – etap V”. 

9. Uchwała Nr 311/XXXV/18 w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w 

gminie Poczesna. 

10. Uchwała Nr 312/XXXV/18 w sprawie podziału Gminy Poczesna na stałe obwody 

głosowania oraz ustalenia ich granic, numerów i siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 
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Protokół  Nr XXXV/2018 

z obrad zwyczajnej Sesji Rady Gminy  Poczesna w lokalu 
Urzędu Gminy w Poczesnej w dniu 26 kwietnia 2018 roku 

w godzinach od 1300 do 1555. 

Radnych obecnych w/g listy obecności 14 

Radnych nieobecnych usprawiedliwionych             0  

Radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych      1 

 

Porządek obrad XXXV zwyczajnej Sesji  Rady Gminy Poczesna: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o pracy rady w okresie między 
sesjami. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach między sesjami. 

6. Analiza stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 

7.  Analiza stanu ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych na terenie 
gminy. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 2017 roku. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum  Kultury, Informacji i Rekreacji 
za 2017 rok oraz informacja o programie działania na 2018 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej  
za 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Ośrodków 
Zdrowia w Poczesnej. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poczesna na lata 2018-2029. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 275/XXXII/17 Rady Gminy 
Poczesna z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie budżetu gminy na 2018 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Śląskiemu. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Częstochowskiemu. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Śląskiego do 
prowadzenia zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 904 
w gminie Poczesna – etap V”. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w gminie 
Poczesna. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Poczesna na stałe obwody 
głosowania oraz ustalenia ich granic, numerów i siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 

21. Wnioski i zapytania radnych.   

22. Wolne wnioski i informacje.  

23.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

24. Zakończenie obrad. 
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Ad.1 

Otwarcia XXXV zwyczajnej Sesji Rady Gminy dokonała Przewodnicząca Rady Gminy, 
Lidia Kaźmierczak. 
Po powitaniu Wójta gminy, Zastępcy wójta, Sekretarza gminy, Radnych Powiatu, 
Radnych gminy, Sołtysów, zaproszonych gości  i przybyłych mieszkańców gminy 
stwierdziła, że obecni na sali radni w/g listy obecności stanowią quorum, przy którym 
może obradować  i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy Poczesna. 
 
Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że radni otrzymali projekt porządku obrad 
sesji i zapytała, czy mają uwagi lub chcą zabrać głos. 
Głos zabierali: 
Wójt gminy wystąpił z wnioskiem o wprowadzeniu po punkcie 16 punktu 17 w brzmieniu: 
„Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Częstochowskiemu.” 

Rada pozytywnie zaopiniowała wniosek Wójta gminy a następnie jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad XXXV zwyczajnej Sesji Rady Gminy po zmianach. 

 
Ad. 3 
 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że protokół z XXXIV Sesji był wyłożony do 
wglądu w biurze Rady Gminy i przesłany drogą elektroniczną zainteresowanym 
Radnym. 
Radni nie zgłosili uwag. 
Protokół z XXXIV Sesji Rady Gminy został podczas głosowania jednogłośnie przez 
Radę przyjęty.  

Ad. 4 

 Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o pracy Rady w okresie między 
sesjami.  
Głosu nikt nie zabrał.  

Informacja złożona przez Przewodniczącą Rady - Lidię Kaźmierczak została przyjęta 
przez Radę Gminy do wiadomości. 

Ad. 5 

Wójt Gminy złożył informację o działaniu w okresie między sesjami. 

Wójt podczas wystąpienia poinformował  m.in. o ogłoszonych konsultacjach 
społecznych dotyczących  projektów uchwał związanych z  gospodarką odpadami 
komunalnymi. 

Głosu nikt nie zabrał 

Informacja złożona przez Wójta Gminy – Krzysztofa Ujmę została przyjęta przez Radę 

Gminy do wiadomości. 
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Ad. 6 

Analizę stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy przedstawił                                     
Komendant Komisariatu Policji w Poczesnej – Adam Pierz . 

Głos zabrali: 

- Rafał Dobosz spytał ile rodzin na terenie gminy posiada „niebieską kartę”. 

- Komendant Adam Pierz poinformował, że około 20 rodzin. 

Wójt gminy oraz  Przewodnicząca Rady Gminy  podziękowali                                                 
Komendantowi Komisariatu Policji za przybycie, wystąpienie i współpracę. 

Na tym dyskusje zakończono. 

Informacja złożona przez Komendanta Policji w Poczesnej – Adama Pierz została przez 
Radę Gminy  przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 7 

Analiza stanu ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych na terenie gminy 
przedstawił Komendant Gminny OSP – Marian Kołodziej 

Głosu nikt nie zabrał.  

Informacja złożona przez Komendanta Gminnego OSP – Mariana Kołodzieja została 
przez Radę Gminy  przyjęta do wiadomości 

 

Ad.8 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 2017 roku przedstawiła 
Dyrektor Biblioteki Publicznej w Poczesnej- Jolanta Szczepanik. 

Dyrektor podczas wystąpienia odczytała list Dyrektora Biblioteki Śląskiej, w którym 
działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w Poczesnej została oceniona na bardzo 
wysokim poziomie. 

 
Głos zabrali 

- Iwona Choła poinformowała, że Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 
2018r.  pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie. 

Informacja została przez Radę Gminy przyjęta do wiadomości. 
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Ad. 9 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji za  
2017 rok oraz informację o programie działania na 2018 rok przedstawiła Dyrektor 
GCKIiR-  Iwona Skorupa 

Głos zabrali.  

- Iwona Choła poinformowała, że Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 
2018r.  pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie 

Informacja została przez Radę Gminy przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za   
2017 rok przedstawiła Główna księgowa - Hanna Muchla. 

Głos zabierali: 

- Ewa Synoradzka poinformowała, że Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie. 

Informacja została przez Radę Gminy przyjęta do wiadomości. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Zespołu 
Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za 2017 rok przedstawiła                                                                      
Główna księgowa - Hanna Muchla 

Głosu nikt nie zabrał  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 303/XXXV/18 

Ad. 12 

Projekt uchwały  w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w 
Poczesnej przedstawiła Główna księgowa - Hanna Muchla 

Obrady opuścił Tadeusz Bajdor  godz. 1425 - 1435 

Głosu nikt nie zabrał 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 13 radnych:                  



8 
 

                            „za”                           głosowało         13 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 304/XXXV/18 

Głos zabrali  

- Andrzej Cupiał podziękował za zaproszenie i przekazał informacje z powiatu 
częstochowskiego. 

 Podczas wystąpienia pogratulował Dyrektorowi i księgowej GZOZ w Poczesnej dobrego 
zarzadzania.   Na koniec zaznaczył,  że zawsze służy pomocą i radą.                                

- Adam Morzyk przekazał informacje dotyczące złożonych interpelacji na                                                 
Sesji Rady Powiatu. 

- Teresa Chałupka poinformowała, że Panie obecne na sali obrad proszą o wycięcie 
drzew rosnących na cmentarzu w m. Zawodzie 

- Wójt gminy wyjaśnił jakie są procedury związane z wycinką drzew w tym pomnika 
przyrody. 

Na tym dyskusję zakończono 

Przerwa 1445-1510 

Ad. 13 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Poczesna na lata 2018-2029 omówiła Skarbnik gminy Halina Paruzel- Tkacz. 

Głosu nikt nie zabrał. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 305/XXXV/18. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok omówiła                                           
Skarbnik gminy Halina Paruzel- Tkacz. 

 

Głos zabrali 

-Wójt gminy poinformował o stanowisku członków Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego  w sprawie Obeliska we Wrzosowej. 
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- Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego- Grzegorz Sikora 
poinformował, że na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia  członkowie  ww. komisji  
pozytywnie zaopiniowali  ww. projekt uchwały. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 306/XXXV/18. 

Ad. 15  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 275/XXXII/17 Rady Gminy Poczesna z 
dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie budżetu gminy na 2018 rok omówiła                                           
Skarbnik gminy Halina Paruzel- Tkacz. 

 
 Głosu nikt nie zabrał 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 307/XXXV/18. 

Ad. 16  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu 
przedstawił Zastępca wójta – Andrzej Lech. 

Głosu nikt nie zabrał 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 308/XXXV/18. 
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Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Częstochowskiemu 
przedstawił Zastępca wójta – Andrzej Lech 

Głosu nikt nie zabrał 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 309/XXXV/18. 

Ad. 18 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Śląskiego do prowadzenia 
zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 904 w gminie Poczesna – 
etap V” przedstawił Zastępca wójta – Andrzej Lech. 

Głosu nikt nie zabrał 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 310/XXXV/18. 

 

Ad. 19 

 Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w gminie Poczesna 
przedstawiła pracownica GOPS Pani Małgorzata Brzozowska. 

Głosu nikt nie zabrał 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 311/XXXV/18 
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Ad. 20 

 Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Poczesna na stałe obwody głosowania oraz 
ustalenia ich granic, numerów i siedzib obwodowych komisji wyborczych omówiła 
Sekretarz gminy- Renata Smędzik . 

Głosu nikt nie zabrał 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 

głosowało 14 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 312/XXXV/18 

Ad. 21 

Decyzją Rady Gminy wnioski i zapytania zostaną przedstawione Wójtowi Gminy na 
piśmie. 

Ad. 22 

W tym punkcie głos zabierali: 

- Anna Rak w imieniu mieszkanki ul. Długiej podziękowała za zrobione słupy oświetlenia 
ulicznego. 

- Przewodnicząca  Rady podziękowała za zrobienie w m. Nowa Wieś ul. Sadowej. 

-Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o pismach, które wpłynęły  do biura Rady 
Gminy tj. m.in.  

- od Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach dotyczące zawiadomienia o 
wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie uchwały Nr 298/XXXIV/18, 

-od WSA w Gliwicach w sprawie skargi Pana J.K, 

- od Wójta gminy dotyczące ulicy Jałowcowej, 

- od Wójta gminy dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu, 

-od Pana J. K. dotyczące ul. Jałowcowej, 

- od Pana H. K. ws. budowy Ośrodka  Zdrowia w Nieradzie, 

- od Pana E.K. dot. usunięcia  drzewa na terenie cmentarza w m. Zawodzie. 

 

Ad. 23 

Wójt Gminy na wnioski i zapytania odpowie na piśmie. 

 

Ad. 24  
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- Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za udział w posiedzeniu i ogłosiła,                                                 
że XXXV zwyczajną Sesję Rady Gminy Poczesna uważa za zamkniętą. 

 

 

. 

 

 

                                                                                             Przewodnicząca Rady 

                                                                                        mgr inż. Lidia Kaźmierczak 
Protokół sporządziła: 

         Wioletta Przybylska 


